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Protokół Nr 53/2021 

z posiedzenia Komisji Rolnictwa i Finansów 

z dnia 16 listopada 2021 roku 

odbytego w sali konferencyjnej urzędu gminy w Dąbrowie Biskupiej oraz w terenie 

Obecni na posiedzeniu: 

1. Rybczyński Adam – przewodniczący komisji 

2. Czarniak Janusz – zastępca przewodniczącego 

3. Kołodziej Piotr – członek komisji 

4. Roszak Joanna – członek 

Spoza komisji udział wzięli: 

1. Posadzy Wiesława – Przewodnicząca Rady Gminy Dąbrowa Biskupia 

2. Filipiak Marcin – Wójt Gminy Dąbrowa Biskupia 

3. Kuberska Anna - Skarbnik Gminy Dąbrowa Biskupia 

4. Górska Kinga - referent ds. gospodarki nieruchomościami 

5. Kołtuńska Wiesława– inspektor ds. wymiaru podatków 

6. Czaplewska Karolina - referent ds. księgowości podatkowej 

7. Kryszak Magdalena - Kierownik Referatu Budownictwa, Gospodarki Przestrzennej, 

Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony Środowiska 

8. Wochna Monika – starszy inspektor ds. obsługi rady gminy 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie i stwierdzenie quorum. 

2. Analiza proponowanych stawek podatkowych na 2022 rok. 

3. Sprzedaż mienia komunalnego za 2021 rok. 

4. Wnioski mieszkańców do budżetu gminy na rok 2022. 

5. Analiza projektu budżetu na 2022 rok. 

6. Sprawy bieżące. 

7. Zakończenie. 

Ad 1. Stwierdzenie quorum i otwarcie posiedzenia komisji. 

Po stwierdzeniu quorum Przewodniczący komisji , radny Pan Adam Rybczyński o godzinie 

14:00 otworzył posiedzenie i powitał Wójta Gminy, Przewodniczącą Rady Gminy, członków 

komisji oraz pracowników przybyłych na komisję. 

Lista obecności w załączeniu do niniejszego protokołu. 
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Ad 2. Analiza proponowanych stawek podatkowych na 2022 rok. 

Pani Wiesława Kołtuńska – przedstawiła propozycję stawek podatku od nieruchomości 

i rolnego na 2022 rok. 

Materiał w załączeniu do protokołu. 

Radny Adam Rybczyński – uważam, że podwyżki są sprawiedliwe, ponieważ niewielki 

procent ale równy dla wszystkich.  

Wójt Gminy – musimy pamiętać, że przez to, iż są niewielkie podwyżki, to będą niskie 

wpływy do budżetu. Ciężko jest w takiej sytuacji „śpiąć” budżet na 2022 rok.  

Radny Janusz Czarniak – Czy od wiatraków jest pobierany podatek? 

Pani Wiesława Kołtuńska – Tak, jednak tylko od podstawy. Jednak rolnicy muszą pamiętać, 

że w przypadku wydzierżawienia działki na farmę fotowoltaiczną, to oni płacą podatek 

w wysokości 2% od wartości budowli.  

Nie było więcej pytań do przedstawionego materiału. 

Pani Karolina Czaplewska – przedstawiła propozycję stawek od środków transportowych na 

2022 rok. 

Materiał w załączeniu do protokołu. 

Nie było pytań do przedstawionego materiału. 

Zaproponowane stawki podatków zostały przyjęte przez członków komisji.  

Ad. 3. Sprzedaż mienia komunalnego za 2021 rok. 

Pani Kinga Górska – przedstawiła powyższy temat. 

W roku 2021 przeprowadzono 4 przetargi, z czego: 2 były na sprzedaż gruntów, na które nikt 

nie był chętny i 2 na sprzedaż mieszkań w Radojewicach, które zostały sprzedane.  

Materiał w załączeniu do protokołu.  

Nie było pytań do przedstawionego materiału. 

Ad. 4. Wnioski mieszkańców do budżetu gminy na rok 2022. 

Pani Anna Kuberska – przedstawiła powyższy temat. 

Materiał w załączeniu do protokołu.  

Nie było pytań do przedstawionego materiału.  

Ad. 5. Analiza projektu budżetu na 2022 rok. 

Pani Anna Kuberska – przedstawiła powyższy temat. 

Materiał w załączeniu do protokołu.  

Radny Piotr Kołodziej – Czy ta kwota 100 000,00 zł jest tylko na spłatę odsetek bez rat? 

Pani Anna Kuberska – Tak. 
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Wójt Gminy – Musimy pamiętać, że to jest tylko plan, a w trakcie roku zobaczymy co uda 

nam się zrealizować.  

Komisja nie miała uwag do przedstawionego projektu budżetu. 

Ad. 6. Sprawy bieżące. 

Radny Janusz Czarniak – zgłosił awarię dwóch lamp przy skrzyżowaniu w Zagajewicach 

(w kierunku Wonorza i Klepar). 

Radny Adam Rybczyński – zgłosił awarię lampy przy posesji nr 25 w Przybysławiu. 

Radny Piotr Kołodziej – zgłosił, dewastację altanki w Parchankach przez młodzież. 

Radny Adam Rybczyński – zgłosił konieczność wyrównania drogi Przybysław – Sędzin.  

Radny Janusz Czarniak – zgłosił, że tabliczki z numeracją gospodarstw w Zagajewicach 

zostały niestarannie wykonane.  

Pani Magdalena Kryszak – poinformowała, że awarie lamp zgłosi do operatora, poprosi 

o patrole policji do Parchanek oraz zgłosi firmie reklamację tabliczek.  

Ad 6. Zakończenie. 

Po wyczerpaniu wszystkich punktów porządku obrad przewodniczący komisji radny Adam 

Rybczyński podziękował wszystkim za przybycie i zamknął posiedzenie. 

Dąbrowa Biskupia, dnia 16 listopada 2021 r., godz.15:40. 

Protokółowała:     Prowadzący posiedzenie 

Monika Wochna     Rybczyński Adam 


